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Geachte leden van de commissie Strategische Opgaven, 
 
Op 14 januari 2022 heeft het statenlid Walraven-Janssen zich tot de statengriffie gewend in verband met  
een verzoek om inlichtingen over de concessie OV en Transitieplan OV.  
Het verzoek valt onder artikel 167, derde lid van de Provinciewet en artikel 3 van de verordening ambtelijke  
bijstand en fractieondersteuning provincie Zeeland 2021. Dat wil zeggen dat de informatie gevraagd door  
één of enkele statenleden aan alle statenleden verstrekt wordt voor zover beschikbaar stellen niet in strijd  
is met het openbaar belang. Deze memo wordt ter kennisname geplaatst bij de commissie Strategische 
Opgaven van 18 maart 2022.  
 
Vraag van mevrouw Walraven-Janssen: 
 
Nu Provinciale Staten in december 2021 het voorstel  de Regionale Mobiliteit heeft  vastgesteld is het 
kader duidelijk waarlangs de komende tijd gewerkt gaat worden aan de verdere uitvoering. 
Toch kom ik graag terug op een belofte uit een brief van GS van 12 april 2021 agenda Cie SO. 
In de laatste alinea lees ik : --De definitieve strategie zal gepaard gaan met een uitvoeringsagenda en een 
uitgangspuntendocument voor (aanbesteding van) de nieuwe concessie. In totaal blijft dit een strakke en 
uitdagende planning. Dit tempo is gewenst om ruimte te houden voor de aanbestedingsprocedure en 
implementatietijd voor de start van een nieuwe concessie--. 
  
In de agenda  van 17 december vind ik  echter geen specifiek uitgangspuntendocument voor de 
aanbesteding van de nieuwe Openbaar vervoer concessie. Heb ik iets over het hoofd gezien? Of is de 
belofte van 12 april anders ingevuld? Of komt er nog een specifiek uitgangspuntendocument  aangaande 
de nieuwe concessie en zo ja, wanneer dan? 
 
 
Antwoord ambtelijke organisatie: 
 
Bij de behandeling van de concept strategie is vanuit PS de wens uitgesproken ook nadrukkelijk betrokken 
te worden bij het Programma van Eisen. Daarnaast is er voor de start van de aanbesteding ook een besluit 
van PS benodigd, omdat de contractduur waarvoor wordt aanbesteed langer is dan de vier jaar van de 
meerjarenbegroting. Dat heeft geleid dat in de planning is opgenomen dat in het tweede kwartaal van dit 
jaar (2022) voor de start van de aanbesteding bij PS wordt gekomen om wensen en bedenkingen te vragen 
op het PvE en besluitvorming op het plafondbedrag voor de aanbesteding. Daarmee wordt ook recht 
gedaan aan de wens van PS voor nadrukkelijke betrokkenheid voorafgaand aan de aanbesteding. Met de 
informatiesessie op 19 november is zo veel als mogelijk geschetst waar de voorbereidingen van de 
aanbesteding nu staan. In plaats van enkel de uitgangspunten zal dus het gehele Programma van Eisen 
naar PS komen. 
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Vraag van mevrouw Walraven-Janssen: 
 
Ik heb ook begrepen dat er in de provincies is  gewerkt aan een Transitieplan OV , dit als gevolg van de 
terugloop van reizigers in het Openbaar vervoer als gevolg van Corona  en de steun van het Rijk via de 
beschikbaarheidsvergoeding. 
In provincie Zuid-Holland heeft GS op  30 maart 2021, vanwege voorbereiding op de situatie na corona 
2022-2025, besloten tot een Transitieplan Openbaar vervoer. Zie hiervoor de website Prov. Zuid-Holland. 
 
Is er een Zeeuws Transitieplan openbaar vervoer gemaakt door  de provincie Zeeland en /of is een besluit 
genomen in dit kader door GS?  
 
 
Antwoord ambtelijke organisatie:  
 
Zoals eerder door GS aangegeven is er ook tussen Connexxion en Provincie Zeeland gewerkt aan 
voorbereidingen voor een transitieplan. Doordat het kabinet verschillende keren heeft besloten de 
rijkssteun voor het Openbaar Vervoer te verlengen is het nog niet nodig geweest een dergelijk transitieplan 
vast te stellen. Onder de noemer herijkingsplan lopen voorbereidingen voor de periode 2023-2024, waarbij 
wordt gekeken wat er nodig is als er geen verlenging van de rijkssteun zou komen. In de komende 
maanden zal het nieuwe kabinet besluiten of ze de steun gaan verlengen en zo, ja in welke mate. 
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